
Svar fra Ås MDG 

 

Arealforvaltning og lokalmiljø 

 
1) Vi er det mest ambisiøse partiet i Ås på naturens vegne. Vi vil ha full stans i nedbygging av 
natur og matjord. Vi vil til og med stanse ikke vedtatte reguleringsplaner i natur og på dyrka 
mark, slik som Ås Hageby (Vollskogen). Vi vil også restaurere naturtyper som skoger og myrer i 
kommunen, slik at vi kan få mer og rikere natur i år enn vi hadde i fjor. 
 
2) Mye godt arbeid er gjort. Vi vil at kommunen skal kartlegge videre, ikke for å se hvilke 
områder vi skal skåne (det skal vi uansett), men for å se hvilke vi først skal restaurere. Det må 
sies at viktigere enn penger til mer kartlegging, er mer midler til restaurering. Det hjelper ikke å 
kartlegge om man ikke faktisk stanser ødeleggelsen av den naturen som finnes. 
 
3) Vi ønsker å bevilge midler til økt naturkompetanse i kommunens administrasjon, en stilling vi 
ønsker at skal jobbe med arealnøytralitet, naturrestaurering og å få kontroll på utbygging av 
skogsbilveier, som i dag følger en annen lovgivning og ofte blir administrativt godkjent av 
landbrukskontoret. 
 
4) Ja, vi har Slorene, et våtmarksområde med slåttemark på grensen til Nordre Follo. Her vil vi 
samarbeide tett med nabokommunen for  
å aktivt ivareta natur- og kulturverdiene. 
 
5) Ja. 
 
6) Ja. 
 
7) Vi vil redusere kommunens forbruk av energi, arealer og materialer vesentlig. Vi vil også 
gjøre det lettere for innbyggerne å leve mer miljøvennlig. Våre viktigste punkter er å opparbeide 
et fungerende klimaregnskap og -budsjett, binde karbon ved å restaurere mer natur, ta vare på 
flere gamle hus, tilrettelegge for mer sykling og gange, etablere bondens marked og senter for 
lokalmat i Tandberghuset, installere grønn energiproduksjon på kommunale bygg og at hele 
kommunen støtter opp om sirkulærøkonomi i form av økt gjenbruk, reparasjoner og et mer 
lokalprodusert og plantebasert kosthold. 
 


